
Arupärimine LGBT aktivistide grupi huvikaitse toetuste kohta 
 
 
Kui siin saalis tutvustati Tartu 2024 kava, siis öeldi, et LGBT ürituste plaan 
tuleb alles jaanuaris. Ma ei tea kas tuli, meile seda igatahes ei tutvustatud. 

 
Eelmisel nädalal toimus mingis väikses kohvikus Tartu esimene 
trääg-šõu.  
 
Ma tsiteerin korraldajate eelteadet: "Eesmärk on võimestada kväärkunsti, 

tutvustada träägi kunstivormina ning nõuda kohalikele trääg-kunstnikele 
rohkem ruumi ja kõlapinda kaasaegsel kultuuriväljal."  
 
Kunsti eesmärk ei ole "võimestada" iseennast, kunstis ei saa nõuda iseendale 
"rohkem ruumi ja kõlapinda". Selle nähtuse nimi on propaganda. 
 
 Kui ma esitasin arupärimise LGBT propaganda kohta kultuuripealinna kavas, 
siis härra linnapea muutis isegi mu arupärimise teema ära ega vastanud 
ühelegi minu küsimusele. Tema ei rääkinud LGBT propagandast, ta rääkis 
Tartu 2024 kava kokkupanemisest, mida meile oli juba mitu korda tutvustatud.  
 
Kuna tundub, et meile ei taheta ausalt ja avalikult rääkida selle nähtuse 
sisulisest küljest, siis küsin ma täna kaks konkreetset materiaalset küsimust:  
 
1. Kui palju LGBT üritusi ja koolitusi meil aasta jooksul plaanis on 
(konkreetselt, nimeliselt, ja mis on nende eesmärgid)? 
 
2. Kui palju raha aastas eraldatakse maksumaksja raha Tartu eelarvest ja 
lisaeelarvest LGBT aktivistide tegevusele (konkreetselt ürituste kaupa)? 
 
Ma arvan, et linnavolikogul on õigus ja isegi kohustus teada, mis toimub meie 
ideoloogilisel rindel. Ja ma palun vastust kelleltki, kes on suuteline neile 
küsimustele vastama.  
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